

Circular

To health service providers and private health insurance

Based on the Council decision No. (20) and date 02/01/1444H. regarding the launch of the updated essential benefit package and the Insurance Drug Formulary (IDF) on 01/10/2022.

The Council of Health Insurance (CHI) devised an Insurance Drug Formulary (IDF) as part of the Essential Benefit Package to enable proper medicines utilization in accordance with CHI's Value-Based Health Care (VBHC) strategy. Due to the importance of assuring sector readiness and seamless implementation, IDF will be applied gradually in phases, with the postponement of points (E, I, J, K, N) in chapter 5 of the essential benefit package implementation.

Attached is Insurance Drug Formulary Implementation Guide for the updated Essential benefit Package.

This Circular to be communicated with concerned parties to be informed and act on. For inquiries, please contact us at info@chi.gov.sa

تعميم

لكافة مزودي الخدمات الصحية المعتمدين وشركات التأمين الصحي المؤهلة

إشارة الى قرار مجلس الضمان الصحي رقم (20) وتاريخ 02/01/1444هـ، بشأن تطبيق وثيقة الضمان المحدثة ودليل الادوية التأمينية في 2022/10/1م.

وتماشياً مع استراتيجية المجلس في تعزيز جودة وكفاءة الخدمات الصحية وتطبيق أفضل الممارسات، فقد ضمّن المجلس دليل الأدوية التأمينية الذي يهدف إلى تنظيم عملية صرف الأدوية لوثيقة ضمان الأساسية. ولأهمية رفع جاهزية القطاع سيتم تطبيق دليل الأدوية التأمينية بمراحل زمنية تدريجية وتأجيل تطبيق كلا من الفقرة (ج، ذ، ز، س، ظ) الواردة في القسم الخامس من وثيقة ضمان الأساسية.

مرفق لكم دليل تطبيق دليل الأدوية التأمينية لوثيقة ضمان الأساسية المحدثة.

يبلغ هذا التعميم لمن يلزم للعمل والإحاطة بموجبه. وفي حال وجود إستفسارات نأمل التواصل عبر البريد الإلكتروني

info@chi.gov.sa

والله الموفق،،